



## 506-658-2504 (reception)

### Confidentiality Notice

This private message (and any attachments) is for the exclusive use of the individual for whom, or entity for which, it is intended. It may contain information that is privileged, confidential or exempt from disclosure by law. Its author does not waive the protection afforded to it under applicable law. Disclosure to anyone other than the intended recipient does not constitute waiver of privilege. Its possession or usage, by any person other than the one for whom it is intended, is not authorized by its author and is strictly prohibited. If you have received this communication in error, please notify us immediately, at our expense, by telephone at (506) 658-2504. Also, if you received this email in error, delete it and any attachments from your computer system and records. Thank you.

### Avis de confidentialité

Ce message privé (et toutes les pièces jointes) est à l'usage exclusif de la personne pour laquelle ou entité pour laquelle, il est destiné. Il peut contenir des informations qui sont personnelles, confidentielles ou exemptées de la divulgation par la loi. Son auteur ne renonce pas à la protection accordée en vertu de la loi applicable. Sa divulgation à toute personne autre que son destinataire ne constitue pas une renonciation de privilège. Sa possession ou l'utilisation, par une personne autre que celle pour laquelle il est destiné, n'est pas autorisée par son auteur et est strictement interdite. Si vous recevez cette communication par erreur, veuillez nous appeler dans les plus brefs délais, à frais virés, au (506) 658-2504. Aussi, si vous avez reçu ce courriel par erreur, veuillez effacer ce courriel, ainsi que les pièces jointes, de votre système informatique et de vos dossiers. Merci.